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INTERPELACJA 

w sprawie likwidacji oddziału zerowego w SP nr 25 

W związku z planowaną likwidacją oddziału zerowego w Szkole Podstawowej nr 25 przy 

ulicy Sierocej, zwracamy się z prośbą o przeanalizowanie możliwości zachowania dotychczasowego 

stanu rzeczy w niniejszej placówce edukacyjnej. 

W ostatnim czasie dotarł do nas dramatyczny apel środowiska rodziców, których dzieci tam 

uczęszczają. Zasadność przedstawionych przez nich argumentów jest na tyle głęboka, że osobiście 

nie mamy wątpliwości, co do konieczności zmiany decyzji Urzędu Miasta Lublin w tym względzie. 

Uważamy, że podjęcie przez Ratusz kroków w tym kierunku, spowoduje poważny uszczerbek w 

funkcjonowaniu placówki i dysfunkcję społeczności tam uczęszczającej. 

Reasumując, prosimy o priorytetowe potraktowanie treści naszej interpelacji, gruntowne 

przeanalizowanie argumentów skierowanych do Urzędu Miasta Lublin przez rodziców dzieci ze SP 

25, oraz podjęcie decyzji o zachowaniu oddziału zerowego w tej placówce. 

Z wyrazami szacunku 
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